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سرمقاله

شکاف گفتمانی با نسل جدید 
ادامه از صفحه یک

و  این شکاف  کاهش  برای  رسد  می  نظر  به 
برقراری دیالوگ موثر، نیازمند گفتگوی بین نسلی 
هستیم. ایجاد بسترهایی برای گفت وگوهای باز 
و صادقانه بین نسل ها می تواند به فهم متقابل 
این  کند.  کمک  مشترک  نقاط  شناسایی  و 
گفت وگوها باید بدون پیشداوری و با هدف درک 

واقعی مشکلات و دغدغه ها برگزار شود.
از سوی دیگر عنصر آموزش و آگاهی بخشی 
باید توسط جامعه شناسان و متخصصان جدی 
با  مسئولان  کردن  آشنا  شاید  شود.  گرفته  تر 
مفاهیم و ارزش های مورد توجه نسل جدید از 
طریق کارگاه ها و دوره های آموزشی می تواند به 

کاهش فاصله گفتمانی کمک کند.
همچنین استفاده از رسانه های جدید و نگاه 
درست به این مقوله بسیار کمک کننده است. 
حاکمیت می تواند با بهره گیری از ظرفیت های 
رسانه های دیجیتال و شبکه های اجتماعی، به 
ارائه پیام هایی جذاب و همسو با ارزش های نسل 

جدید بپردازد.

به یاد داشته باشیم که فراهم کردن فرصتی 
برای حضور جوانان در فرآیندهای تصمیم گیری و 
سیاست گذاری نه تنها به آن ها احساس ارزشمند 
با  نیز  را  تصمیم گیری ها  بلکه  می دهد،  بودن 
نیازها و خواسته های جامعه هماهنگ تر می کند.
در نهایت، پر کردن این شکاف نیازمند همدلی، 
تلاش مشترک و درک عمیق از دنیای در حال 
تغییر است. تنها از طریق ایجاد پل های ارتباطی 
پایدار می توان از تکرار تاریخ جلوگیری کرد و به 

سوی آینده ای روشن تر گام برداشت.

خبر

اخبار

نشست هم اندیشی فرمانده کل 
ارتش با دانشجویان دوره ۳۵ 

دافوس برگزار شد

سرلشکر  امیر  هم اندیشی  نشست 
با  ارتش  کل  فرمانده  موسوی،  سیدعبدالرحیم 
دانشجویان دوره ۳۵ دانشگاه فرماندهی و ستاد 

ارتش برگزار شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
امیر  اندیشی  هم  نشست  دومین  ارتش، 
سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی، فرمانده کل 
دانشجویان  با  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش 
مقطع کارشناسی ارشد دوره ۳۵ مدیریت دفاعی 
دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش )دافوس( برگزار 

شد.
سرتیپ  امیر  حضور  با  که  نشست  این  در 
ولیوند، فرمانده دافوس ارتش در تالار همایش 
شهید سرلشکر فلاحی این دانشگاه برگزار شد؛ 
بیان  ضمن  نشست  در  حاضر  دانشجویان 
دیدگاه ها و راهکارهای مد نظر، سوالات خود را 
با فرمانده کل ارتش مطرح و پاسخ های لازم را 

دریافت کردند.
نشست  این  در  نیز  موسوی  سرلشکر  امیر 
مطرح شده، ضمن  دیدگاه های  از  استقبال  با 
تبیین اهداف و راهبردهای ارتش در حوزه های 
از  شده  مطرح  موضوعات  مورد  در  گوناگون، 
سوی دانشجویان از جمله ماموریت جدید نیروی 
زمینی ارتش در حوزه مرزبانی، اهمیت شایسته 
ها،  مسئولیت  و  مشاغل  واگذاری  در  سالاری 
طرح حکمت بنیاد تعاون آجا و اقدامات ارتش در 
توسعه و یکسان سازی خدمات و تسهیلات به 
کارکنان و خانواده های سرافراز ارتش جمهوری 
و  نظر  تبادل  به  دانشجویان  با  ایران  اسلامی 

گفت وگو پرداخت.
در پایان این نشست، امیر سرلشکر موسوی از 
سرهنگ بازنشسته زرهی بهزاد رفیعی، از چهره 
های پیشکسوت ارتش و از اساتید پیشکسوت 

سخنگوی دولت:
دولت فعلًا برنامه ای برای قطع برق 

صنایع ندارد

سخنگوی دولت در گفت وگویی توئیتری تاکید 
کرد که فعلاً برنامه ای برای قطع برق صنایع وجود 

ندارد.
مهدی  پرسش  طرح  پی  در  ایسنا،  گزارش  به 
شهرک های  هماهنگی  شورای  رییس  بستانچی 
صنعتی سراسر کشور و رئیس انجمن تولیدکنندگان 
سیستم های تهویه مطبوع ایران در توئیتر از فاطمه 
مهاجرانی، سخنگوی دولت مبنی بر اینکه »دولت 
شهرک های  برق  مداوم  قطع  با  رئیسی  مرحوم 
و  تولید  به  بدی  ی  تابستان، ضربه  در  صنعتی 
کارآفرینی و نیروی کار وارد آورد و آیا قرار است در 
دور جدید قطع برق که به خاطر نسوزاندن مازوت 
در نیروگاه هاست، برق صنایع هم قطع شود؟« 
فعال صنعتی  این  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
نوشت: » اسناد و داده های قابل توجهی در دولت 
اخیر، فشار  برقی چندسال  بی  موجود است که 
بی امانی بر صنعت و تولید وارد کرده. بر اساس 
پاییز قطع برق صنایع و شهرک  هماهنگی ها در 
تامین  روند  اگر  داشت،  نخواهیم  صنعتی  های 
سوخت نیروگاه ها به خوبی پیش برود، امیدواریم 
در زمستان هم قطع برق صنایع را شاهد نباشیم.«

کمیسیون تلفیق تصویب کرد
هزینه آب، برق و گاز کلیه واحدهای 
آموزشی و پرورشی در سال آینده 

رایگان می شود

سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۴ 
که هزینه  کرد  تصویب  تلفیق  کمیسیون  گفت: 
آب، برق و گاز کلیه واحدهای آموزشی و پرورشی تا 

سقف الگوی مصرف، رایگان شد.
به گزارش ایسنا، رحیم زارع در توضیح جلسه 
صبح امروز کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۴ 
گفت: با توجه به خبر افزایش قیمت خودروهای 
داخلی، کمیسیون در ابتدای این جلسه، پیشنهاد 
کاهش تعرفه واردات خودروهای نو از ۸۰ به ۶۰ را 
مورد بررسی قرار داد اما به دلیل اینکه این موضوع 
قرار  بررسی  مورد  کمیسیون  صحن  در  بار  یک 
گرفته بود، ایراد آیین نامه ای داشت؛ ان شاءالله این 
موضوع در صحن مجلس مورد پیگیری قرار خواهد 

گرفت و تصویب می شود.
وی در ادامه گفت: کمیسیون تلفیق تصویب کرد 
که هزینه آب، برق و گاز کلیه واحدهای آموزشی 
رایگان شود.   الگوی مصرف،  تا سقف  و پرورشی 
همچنین حقوق گمرکی واردات اسباب بازی های 
خارجی ۲ درصد افزایش پیدا کرده تا برای حمایت 

از تولید محتوای فرهنگی هزینه شود.
تصویب  کمیسیون  همچنین  کرد:  اضافه  زارع 
کرد ۸۰ هزار میلیارد تومان از محل فروش سهام 
شرکت های دولتی جهت تادیه بدهی های وزارت 
دولتی  غیر  و  دولتی  اشخاص  از  اعم  بهداشت 

حقیقی و حقوقی هزینه شود.
سخنگوی کمیسیون تلفیق خاطرنشان کرد: با 
تصویب کمیسیون، نیروی انتظامی برای واردات 
۴۰۰۰ خودرو در سقف ۱۰ هزار میلیارد تومان، از 
می شود.  معاف  بازرگانی  سود  و  ورودی  حقوق 
پرداخت  از  نیز  آمبولانس  دستگاه  واردات ۳۵۰۰ 
حقوق ورودی و عوارض گمرکی معاف خواهد شد.

زارع افزود: کمیسیون در مصوبه دیگری وزارت 
جهاد کشاورزی را مکلف کرد تا اموال غیرمنقول 
و مازاد خود را تا سقف ۵۰ هزار میلیارد تومان به 
فروش برساند و ۸۰ درصد آن را در صندوق حمایت 
از توسعه بخش کشاورزی و ۲۰ درصد آن را در 
بانک کشاورزی جهت ارائه تسهیلات، اختصاص 

دهد.
وی در پایان بیان کرد: کمیسیون به وزارت راه و 
شهرسازی اجازه داد تا سقف ۳۰ هزار میلیارد تومان 
ملی  سازمان  و  تخصصی  مادر  شرکت  طریق  از 
زمین و مسکن برای تکمیل زیرساخت ها و تکمیل 

واحدهای مسکن مهر هزینه کند.

مسعود پزشکیان در آخرین اظهارنظر خود راجع 
رفع  و  اینترنت  موضوع  »در  گفت:  فیلترینگ  به 
فیلترینگ به نگاه مشترک میان سران رسیده ایم و در 
پی حل مشکلات این حوزه هستیم.« رئیس جمهور 
این مساله را در دیداری که با اعضای شورای مرکزی 
حزب کارگزاران سازندگی داشت، مطرح کرد. با توجه 
برگزار  نظر  تبادل  برای  که  این جلسات  ماهیت  به 
اطلاع رسانی  پایگاه  که  خبری  اساس  بر  و  می شود 
شده  مطرح  صحبت های  درباره  ریاست جمهوری 
از سوی حاضران در نشست منتشر کرده، مساله 
فیلترینگ از سوی مهمانان رئیس جمهور بازگو شده 

است.
ادامه  کار خود  به  پرقدرت  مخالفان همچنان  اما 
می دهند. در تازه ترین اظهار نظر رسول جلیلی در 
مصاحبه زنده تلویزیونی شبکه سوم سیما می گوید 
که ۷۰ درصد هزینه فیلترشکن ها را دشمنان ما در 
را  پولشان  آنان  می کنند.  پرداخت  کشور  از  خارج 
سیستم های اطلاعاتی دریافت می کنند. آنان مرتب 
خود را با ابزار های روزمره ما منطبق می کنند و امکان 
مانع شدن از فعالیتشان برای ما فراهم نیست. آن ها 
خودشان را در موتور جستجوی گوگل جای داده اند. 
ما موتور جستجوی داخلی نداریم و نمی توانیم مثل 
آن را در داخل طراحی کنیم. البته برخی سرویس های 
داخلی چون نشان و آپارات را جایگزین برنامه هایی 
چون ویز و یوتیوب کردیم. عضو شورای عالی فضای 
مجازی، اعلام کرد: »ویز را با نشان و یوتیوب را با 
آپارات جایگزین کردیم و مردم هم راضی هستند و 

حس محدودیت ندارند!«
سال  تا  که  فیروزآبادی  ابوالحسن  اما  سو  آن  از 
۱۴۰۱ بر مسند دبیری شورایعالی فضای مجازی تکیه 
زده بود، در گفت وگو با خبرگزاری خبرآنلاین درباره 
از فضای شورایعالی فضای مجازی  پیش بینی خود 
برای رفع فیلترینگ بیان کرد: »باید این طور بگوییم که 
یا به نفع اکثریت مردم تمام می شود یا نمی شود. اگر 
فیلترینگ برداشته شود، به نفع اکثریت مردم خواهد 
بود.« دبیر پیشین شورایعالی فضای مجازی تاکید 
تفاهم  یک  باید  فیلترینگ  »برای حل مسئله  کرد: 
ملی داشته باشیم، بدون تفاهم ملی به دلیل اشکال 
اولین  با  کند،  باز  هم  را  سایتی  دولت  اگر  قانونی، 
ناآرامی اجتماعی باز این سایت ها به مشکل برخورده و 

بسته خواهد شد.«
مشروح گفتگوی ابوالحسن فیروزآبادی، دبیر پیشین 
شورایعالی فضای مجازی با خبرگزاری خبرآنلاین را 

بخوانید؛
  آقای فیروزآبادی! این روزها خبرهایی درباره جدی 
تر رفع فیلترینگ به گوش می رسد، شما فضا را برای 

رفع فلیترینگ چطور می بینید و ارزیابی می کنید؟
 من فکر می کنم فیلترینگ کارکرد خودش را از 
دست داده است، اینکه دوستان درباره موضوعی که 
کارکرد خودش را از دست داده بحث می کنند، برای 
من قابل تعجب است. الآن به دلیل استفاده وسیعی 
فعالیتی  فیلترشکن ها صورت می گیرد، میزان  از  که 
که ایرانیان و هم وطنان ما در سایت های فیلتر شده 
معروف و شبکه های اجتماعی فیلترشده معروف دارند، 

نشان می دهد فیلترینگ امری متنفی شده است. 

فیلترینگ هزینه های اضافی و روانی برای مردم 
ایجاد کرد

دولت باید زودتر به رفع فیلتر و از این جور موارد 
اقدام کند تا اگر می خواهد موضعی را درباره برخی از 
پیام رسان ها، فیک نیوز و خبرهای جعلی که در این 
پیام رسان ها منتشر می شود، داشته باشد، موضعی 
مشخص باشد. فیلتر کارایی خودش را است داده و 
به نظر می رسد که ما برای مردم و کشور هزینه های 
اضافی ایجاد کردیم.   فیلترشکن ها به میزان زیادی 
برق مصرف می کنند و پولی که به آنان داده می شود از 
کشور خارج می شود زیرا مستلزم اجاره سیستم هایی 
در خارج از کشور هستند. هزینه های روانی نیز برای 
مردم در کسب و کار و محیط کار ایجاد می شود که 
بلاوجه هستند. امیدواریم به این مسئله توجه شود و 
این مانع خودساخته ظاهری را که باعث شده مردم 

راحت از فضای مجازی استفاده نکنند، مرتفع شود.
  پیش بینی می کنید که تلاش دولت برای رفع 
فیلترینگ به سرانجام برسد؟ فضای شورایعالی فضای 

مجازی را چطور ارزیابی می کنید؟
 واقعیت باید این طور بگوییم که یا به نفع اکثریت 
مردم تمام می شود یا نمی شود. اگر فیلترینگ برداشته 

شود، به نفع اکثریت مردم خواهد بود.
  مخالفت هایی که درباره رفع فیلترینگ به راه 
افتاده، توسط برخی از نمایندگان مجلس، برخی از 

ائمه جمعه و ... می تواند ایجاد مانع کند؟
را  مانع  این  که  کسانی  می شوند،  مانع  حتما   

تراشیدند، در حفظ آن تلاش خواهند کرد.
  ممکن است برخی از چهره ها در شورایعالی فضای 

مجازی به کمک دولت برای رفع فیلترینگ بیایند؟
 بعید می دانم. اعضایی که از طرف دولت هستند 

در اقلیت اند.
  آقای لاریجانی و برخی از اعضای شورایعالی فضای 
راه  که  براینکه  مبنی  داشتند  اظهاراتی  اخیرا  مجازی 
حل هایی برای رفع فیلترینگ پیدا شده است. شما اطلاعی 
دارید؟ مثلا برخی مدعی شدند مذاکراتی با کشورهای 

مبدا پیام رسان های فیلتر شده، انجام شده است.
 من اطلاعی ندارم اما واقعیت این است، زمانی 
فیلتر  اجتماعی  شبکه های  و  سایت ها  از  برخی  که 
شدند، شرط بر این بوده است که این سایت ها در 
کشور ما دفتر نمایندگی داشته باشند. اما به دلیل 
اینکه عمده این پیام رسان ها آمریکایی هستند؛ اگر این 
شرکت ها مایل باشند نماینده یا دفتری در کشور ما 

داشته باشند؛ با مشکلات مواجه هستند.
در  که  پیام رسان هایی  یا  شرکت ها  این  معمولا 
کشورها نماینده یا دفتر دارند، به لحاظ اقتصادی در 
آن کشورها فعالیت دارند و منتفع اقتصادی هستند. 
با توجه به این مسئله این شرکت ها در کشور ما به 
دلیل تحریم ها امکان فعالیت ندارند. به نظر می آید 
همانطور که در تحریم ها در برخی تصمیم گیرهایی را 
انجام می دهیم که به دلیل تحریم ها از لحاظ اقتصادی 
و یا سیاسی بهتر است، در این حوزه هم اگر اشکالی 
وجود دارد با اغماض برخورد کرده و در مواقعی که 

نیاز است، از سلاح فیلترینگ استفاده شود.
صراحت قانونی درباره اینکه متولی فیلترینگ 

کیست، نداریم!
  یک سوالی که مطرح است، این است که متولی 

فیلترینگ کیست و ...
فیلترینگ  متولی  که  این  درباره  قانونی  صراحت 
کیست، وجود ندارد. هم قاضی، هم کارگروه تعیین 
مصادیق مجرمانه، هم شورایعالی فضای مجازی، هم 

مجلس و شورای عالی امنیت ملی می توانند فیلتر 
کنند و برای بستن و فیلتر کردن مرجع مشخصی 

نداریم.
بدون تفاهم ملی نمی شود مساله فیلترینگ را حل 

کرد زیرا...
  این ماجرا چقدر می تواند دست دولت را ببندند؟

 خیلی می تواند دست دولت را ببندند. من معتقد 
هستم برای حل مسئله فیلترینگ باید یک تفاهم 
ملی داشته باشیم، بدون تفاهم ملی به دلیل اشکال 
اولین  با  کند،  باز  هم  را  سایتی  دولت  اگر  قانونی، 
ناآرامی اجتماعی باز این سایت ها به مشکل برخورده 

و بسته خواهد شد. 
بخش هایی از طرح صیانت مجلس یازدهم بلاتکلیف 

رها شد
  طرح صیانت جدیدی که در مجلس کلید خورده، 
را چطور می بینید و آیا می تواند یک مانعی ایجاد کند؟

 حقیقتا از طرح صیانت جدید اطلاع ندارم، اگر 
طرح صیانت باشد در جهت تقویت فیلترینگ است. 
انسان فیلترینگ را مبادرت  لغت صیانت در ذهن 

می کند. 
  آقای فیروزآبادی! در زمان مجلس یازدهم هم 
طرح صیانت به شورایعالی فضای مجازی ارجاع شد و 
حتی شنیده هایی وجود داشت که مواردی از این طرح 
اجرا هم شد. شما آن زمان عضو شورایعالی مجازی 

بودید، این اتفاق رخ داد؟
 واقعیت این است که فقط یکی از بخش های 
فضای  شورایعالی  تنظیم گری  به  مربوط  طرح  آن 
طرح  آن  بخش های  سایر  اما  شد.  واگذار  مجازی 
مثل جرم انگاری یا نظارت بر دیتای اصلی کشور و...
مسکوت ماند. یعنی ارجاع نشد و بلاتکلیف رها شد.

از  را  رئیس جمهور حل و فصل تنش ها و مسایل خارجی کشور 
ضرورت های اجرای حداکثری برنامه های کلان نظام و رسیدن به رشد 
اقتصادی ۸ درصدی عنوان و گفت: هم زمان دستگاه را موظف کرده ایم 
بنگاه های  کنند؛  ساماندهی  را  مجموعه  زیر  دولتی  شرکت های  که 
اقتصادی دولتی امانت مردم در دستان ما هستند و هر کس که به 
مدیریت یک بنگاه اقتصادی دولتی منصوب می شود، باید متعهد باشد 
که در صورت ناتوانی از سودده کردن بنگاه باید زیان های وارده را جبران 

کند.
به گزارش ایسنا، مسعود پزشکیان پیش از ظهر امروز سه شنبه در 
دیدار اعضای شورای مرکزی و دبیران استانی حزب اعتدال و توسعه، 
ضمن ابراز خرسندی از این دیدار و با تأکید بر اینکه باور دارم وفاق 
و رسیدن به زبان و نگاه مشترک تنها راه رفع مشکلات است، اظهار 
داشت: راه سختی پیش رو داریم، اما تلاش می کنیم با غلبه بر منیت ها، 
رفع  و  اهداف  به  رسیدن  مسیر  در  زیاده خواهی ها  و  قدرت طلبی ها 

مشکلات به پیش برویم.
رئیس جمهور با بیان اینکه جامعه قدرتمند و نظام اجتماعی مستحکم 
لازمه یک حاکمیت کارآمد است، افزود: برای اینکه حاکمیت کشور در 
یک مسیر صحیح حرکت کند، نیاز به مشارکت فعال و موثر سازمان های 
مردم نهاد و بخش مردمی داریم. همچنین باید با تکیه بر تجربه پیامبر 
گرامی اسلام در جامعه سازی و ایجاد وفاق و برادری در مدینه و مکه، 
کاری کنیم که ظرفیت های جامعه در یک راستا و برای آبادانی و ساختن 

کشور هم افزا شود.
بیستم صحیفه سجادیه تصریح کرد:  به دعای  اشاره  با  پزشکیان 
بنده خودم وقتی در جوانی این فراز از صحیفه سجادیه را می خواندم 
می گفتم مگر می شود به کسی که به ما بدی می کند، خوبی کنیم، 
اما بعدتر به این نتیجه رسیدم که انسان های دارای روح بلند و ظرف 

وجودی بزرگ می توانند جواب بدی را با خوبی بدهند و افرادی را که به 
آنها بدی کردند را جذب کنند.

رئیس جمهور با اشاره به اظهارات یکی از حاضران در جلسه مبنی بر 
به کارگیری افرادی در دولت که در انتخابات به رقیب وی رای داده اند، 
گفت: امروز بنده به تبعیت از فرمایشات و سیره پیامبر و ائمه، هر 
فردی را که بتواند در چارچوب اسناد و سیاست های کلان نظام، به 
پیشبرد اهداف دولت در ساختن ایران به ما کمک کند، حتی اگر به من 
بدی کرده باشد، به کار خواهم گرفت، تا چه رسد به اینکه در انتخابات 

به رقیب من رای داده باشد.
پزشکیان با بیان اینکه سند چشم انداز و سیاست های کلان کشور 
حاصل عقل جمعی است و هیچ کس نمی تواند در اهداف و رویکرد 
کلی آنها که رساندن کشور به جایگاه اول منطقه و الهام بخش شدن آن 
است، خدشه و تردیدی وارد کند، خاطرنشان کرد: کیست که از قرار 
گرفتن کشور در جایگاه برتر منطقه بدش بیاید؛ در مدت سپری شده 
از دولت تلاش کرده ایم طرح ها و اقدامات توسعه ای کشور را معطوف 
به هدف رسیدن به جایگاه اول منطقه بازنگری کنیم. بر همین اساس 
از طراحان و مجریان این طرح ها از جمله خط آهن زاهدان-چابهار و نیز 
توسعه منطقه مکران خواستم که طرح و اقدامات خود را به سطحی 
ارتقا دهند که پس از اجرا و پایان یافتن، واقعا ما را به نقطه ای بالاتر از 

یا حداقل هم تراز کشورهای دیگر منطقه برساند.
رئیس جمهور با تأکید بر اینکه به عنوان یک ایرانی مسلمان به هیچ 
وجه نمی پذیرم که ایران در عرصه های مختلف از هیچ کشور دیگری 
عقب تر باشد، اظهار داشت: یکی از حاضران برخورداری از طرح واره 
برای اتفاق نظر حول آن را ضروری عنوان کرد؛ باور به اینکه باید به 
اهداف سند چشم انداز برسیم، طرح واره و نقطه کانونی وفاق است. 
بنده در این مسیر از هر ایرانی که حاضر باشد برای تحقق اهداف این 

سند به ما کمک کند، بهره خواهم گرفت. این سند امضای رهبر معظم 
انقلاب اسلامی را پای خود دارد و هر کس حاضر به کمک به اجرای آن 

باشد، در دایره ولایت است.
رئیس جمهور در ادامه سخنانش با بیان اینکه در مدت سپری شده از 
آغاز به کار دولت تلاش کرده ایم در وهله اول شعار وفاق را در چینش 
کابینه و انتخاب استانداران و مدیران ارشد دنبال کنیم، خاطرنشان کرد: 
ادعا نمی کنم که ۱۰۰ درصد موفق بوده ایم، اما کابینه ما بالاخره رنگ و 
بوی وفاق دارد. طبیعتا هم همه کارها را نمی شود یکباره انجام داد و باید 

قدم به قدم به پیش رفت.
رئیس جمهور همچنین گام دیگر دولت چهاردهم را حاکم کردن نگاه 
سیستمی و علمی و تعریف ابزار مدیریتی برای اصلاح حرکت مجموعه 
دستگاه اجرایی و نظام اداره کشور عنوان کرد و افزود: در حال تعریف 
یک نظام جامع و مشخص از وظایف دستگاه ها و کیفیت و چگونگی 
اجرای آنها هستیم تا ترکیب دستگاه های اجرایی نیز بر اساس بهترین 
مدل برای اجرای صحیح، دقیق و کامل این وظایف بازآفرینی شود. 
همچنین مفاد اسناد و برنامه های کلان نیز در حال بازبینی است تا هر 

بخشی که به دلایل مختلف قابلیت اجرا ندارد، اصلاح شود.
پزشکیان حل و فصل تنش ها و مسایل خارجی کشور را از ضرورت های 
اجرای حداکثری برنامه های کلان نظام و رسیدن به رشد اقتصادی ۸ 
درصدی عنوان و تصریح کرد: هم زمان دستگاه های مختلف اجرایی 
را موظف کرده ایم که شرکت های دولتی زیر مجموعه را ساماندهی و 
افراد را به شرط توانمندی برای سودده کردن بنگاه های اقتصادی زیر 
مجموعه به مدیریت آنها منصوب کنند؛ بنگاه های اقتصادی و خدماتی 
دولتی امانت مردم در دستان ما هستند و هر کس که به مدیریت یک 
بنگاه اقتصادی دولتی منصوب می شود، باید متعهد باشد که در صورت 

ناتوانی از سودده کردن بنگاه باید زیان های وارده را جبران کند.

تلاش مخالفان پرقدرت ادامه دارد

معمای پیچیده رفع فیلترینگ
گروه سیاسی- همچنان که وعده مسعود پزشکیان رفع فیلترینگ بوده و به نظر می رسد برای تحقق آن تلاش می کند اما مخالفان همچنان با قدرت به کار 

خود ادامه می دهند.

نمی پذیرم که ایران از هیچ کشور دیگری عقب تر باشدپزشکیان در دیدار اعضای شورای مرکزی حزب اعتدال و توسعه:

ابوالحسن 
فیروزآبادی، 
دبیر پیشین 

شورایعالی 
فضای مجازی 

گفت: فیلتر 
کارایی خودش 
را دست داده و 
به نظر می رسد 

که ما برای 
مردم و کشور 

هزینه های 
اضافی ایجاد 

کردیم

معاون اول رئیس جمهور با تاکید براینکه به هیچ وجه هیچ نقدی 
تمام  حذف  ما  نگاه  که  کرد  تصریح  نداریم،  گذشته  های  دولت  از 

دولتمردان قبلی نبود.
به گزارش ایسنا، محمدرضا عارف در آئین تکریم و معارفه رئیس 
سازمان اسناد و کتابخانه ملی کشور، بیان کرد: از زحمات رئیس سابق 
سازمان تشکر می کنم. تبریک می گویم به برادر بزرگوار خود از سابقین 
کتابخانه ملی که کلیدهای این مکان هستند. دکتر امیرخانی سابقه 
درخشانی در کتابخانه ملی داشته اند. با زحمات ایشان کتابخانه به 
اینجا رسید. از پذیرفتن مسئولیت تشکر می کنم. با صدور حکم ایشان 
و  فرهنگیان  هم  و  شدند  حال  کتابخانه خوش  در  ما  همکاران  هم 

اندیشمندان خوش حال شدند.
وی در ادامه اظهار کرد: مطمئن هستم با شناختی که از این سازمان 
دارند دوره درخشانی را رقم خواهد زد. ما در برنامه سوم که مصادف 
بود با نیمه اول دهه ۸۰ با هدف ارتقاء بهره وری و کاهش حواشی این 
دو سازمان را ادغام کردیم. یکی از جاهایی که توسط برخی از نخبگان 
ابهام داشتند، ادغام سازمان اسناد و کتابخانه ملی بود. ادغام این دو به 

عنوان یک مجموعه جدایی را ناپذیر دنبال کردیم.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه تصریح کرد: در نهایت دولت 
وقت، دولت آقای خاتمی گوش به نظر کارشناسان داد. در این چند روز 
اخیر بنا بود با سرعت خدمت شما برسم نگاهی به گزارش ها انداختم، 

فکر کنم، اگر یک کار خوب در آن دولت کرده باشیم ادغام این دو 
بخش است یعنی جایگاه کتاب و کتابخوانی را در فرهنگ غنی ایرانی و 

شعار انقلاب را غنی ساختیم.  کار درستی انجام گرفت.
وی در ادامه تاکید کرد: با ویژگی های فرهنگی و توانایی ها و هوش 
استعدادی که جوانان ما دارند آیا باید امروز در این وضعیت قرار می 
گرفتیم. به چه دلیلی جوان ما به دانشگاه ها خارج می رود بعد چند 
سال یک چهره برجسته می شود اما رفیق آن که اینجا می ماند یک 
معلم ساده می شود. گفت وگو در ذات این نهاد مقدس است. نه 
گفت وگو کانالیزه. نه گفت و گویی که نتیجه آن معلوم باشد. گفت 
وگویی که اجازه دهیم هر فردی که شایستگی دارد راحت و آزادانه بتواند 

حرف خود را بزند.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه خاطر نشان کرد: ما باید نقش 
فرهنگ و معنویت در انقلاب خود را ببینیم. رهبر انقلاب ما یک مرجع 
دینی و یک چهره معنوی بود، نه چهره سیاسی و نه نظامی. در سیره 
و رفتار ایشان این امر بارز است. چقدر توانستیم در این مسیر جلو 
برویم. دولت وفاق ملی، دولت چهاردهم باورش بر این است اولویت 
فرهنگ را به طور جدی دنبال کند. مقدمه نگاه به مسئله اقتصادی 
تنگناها،  و  اما علی رغم مشکلات  را می دانیم،  است. شرایط کشور 

اولویت علم و فرهنگ و تعالی فرهنگی جامعه برای دولت مهم است.
وی در ادامه خاطر نشان کرد: چالش های اجتماعی که داریم ریشه 

بخش مهمی از آنان به بی اعتنایی به فرهنگ یا کانالیزه کردن فرهنگ بر 
می گردد. بنای دولت است که در این زمینه تلاش کند. تعالی فرهنگی 
و رشد جزو اولویت ما است.در این راهبرد نگاه ما به پتانسیل و ظرفیت 
مردمی است. با پول دولت نمی توان فرهنگ را ارتقاء داد. وظیفه دولت 

بسترسازی است.
وی افزود: نتیجه برخی از رفتارها امروز اینگونه شده است که  تولید 
علم و فرهنگ نداریم. فرهنگ فرمایشی در شان انقلاب ما نیست. بنای 
دولت بر این است که کار کنیم و بعد به مردم بگوییم نه اینکه وعده 
دهیم بعد عمل نکنیم. این خودش ضدفرهنگ است. این وضعیت 
مطالبات جدی را ایجاد می کند و هیچ وقت هم پاسخ نمی دهیم. راهبرد 
دولت این است که دنبال نخود سیاه نرود، بلکه دنبال  اصولی که باور 

دارد برود. کار بکنیم و نتیجه را به مردم بگوییم.
وی در ادامه خاطر نشان کرد: این روزها خیلی عملکرد ۱۰۰ روزه مطرح 
می شود. از اول بنا نداشتیم عملکرد ۱۰۰ روزه را بگوییم.در تغییرات با 
احتیاط عمل می کنیم. ما قصد نداشتیم که به یکباره کل نیروهای دولت 
قبل را کنار بگذاریم. به هیچ وجه هیچ نقدی از دولت های گذشته 
نداریم. می دانیم چه هزینه ای متوجه کشور است که سه ماه از کار 
دولت گذشته هنوز ۱۰ استاندار تعیین تکلیف نشده است. هزینه این 
نگاه به مراتب کم تر از تعدیل کردن و حدف کردن یکباره یک لشکر 

است. نگاه ما حذف تمام دولتمردان قبلی نبود.

معاون اول رئیس جمهوری:
به هیچ وجه هیچ نقدی از دولت های گذشته نداریم
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